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She said that she had mentioned the wigs and the
similarity of the RAY pictures with the man in the hotel room; 
to LAVERNE, last name unknown, a fifth floor maid at the 
hotel. She said that to her knowledge, LAVERNE had not seen 
the man in the hotel.

MILDRED THOMAS said that she had not told any
maid on the seventh floor of her suspicions of the man 
occupying Room 622 and that that man was the only man that 
she knew of on the sixth floor that had a wig or wigs.
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Date 5/1/68

Mrs. LAVERNE BAILEY, 1596 East 48th Street, 
Los Angeles, California, telephone AD 1-8016, advised on 
April 29, 1968, that she is a maid on the fifth floor of 
the Beverly Hilton, Beverly Hills, California, and knows a 
sixth floor maid named MILDRED, last name unknown, and that 
sometimes, she and MILDRED drive to work together. Mrs. 
BAILEY said that last week MILDRED was suspicious of the 
man occupying Room 622 at the hotel; that MILDRED said the 
man wore makeup and had different wigs. Mrs. BAILEY said 
she had not seen this man. She said that she told her 
father about this several days ago. She said that her father, 
WILLIE BAILEY, visits a service station on Alameda Street, 
Los Angeles; that he is about in his 60’s and is a Negro.

The Wanted Notice pertaining to JAMES EARL RAY was 
shown to Mrs. BAILEY but she said that she could make no 
identification of RAY through the names, description, and 
photographs appearing thereon.

On April 30, 1968, Mrs. BAILEY advised telephonically 
that she had called her father and he said that he had men­
tioned this matter at a service station.

On 4/29-30/68 ilt Los Angeles, California Klh. „ Los Angeles 44-1574 ^ /(/^

by SA ALBERT N. CARLBLOM/rah Dt.tr dictated 4/30/68
Thi* .j.,< um. nt < --nt.non n.ith.-r r.-. otnm.-nd.it i..n* nor . on. 1 union* ..f th.- Mil. It m th.- property of th.- | HI and in loaned to 
your Mem y. it and Hn .-onlmtn ,m- not to U- dmlrilM.d ..utnid.- y..ur ox.-n. \
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Date 5/7/68

ROBERT CHARLES ILES was contacted at hie place 
of incarceration, California Institution for Men, Chino, 
California, and after being advised of the identities of 
the contacting; agents he was interviewed regarding a 1952 
green Studebaker pickup truck, registered to PHILIP 
HORNBROOK, 2033 Vista Del Mar, Hollywood, California.

LEES advised that he purchased tills truck 
iron GEORGE CHASE, who in turn had punch' sod it from 
HORNBROOK. LEES did not recall the d^te he purchased 
it but stated th' t he only had it for two 'nd one half 
or three months. He advised that he did not know where 
the truck was now, other than to state that he sold it. 
He cannot recall the person to whom he sol': it nor the 
details of the sale. lie advised that he has owned 
ohree or four cars since owning the true’.: and the only 
tiling he could recall regarding the pickup truck was the 
fact th"t it didn't run too well. LEES stated that he is 
■ c :u- inted with HORNBROOK and CHASE and - dvised that the 
truck in question has changed hands many times.

The following 
through observation and

descriptive d^t*- 
interview:

ws obtained

Sex
Race
Birth D- t-

ROBERT CHARLES ILES 
Sleepy, Jeff Rubin, 
Bob Peyton
Male
White

Height

E ‘.' 6 s
Comp lexion

Li gilt brown
Bl ue
Ruddy

■J '!:.- t 111 It h th.- ;>r .ports .J th. b'HI and 1» hmm-d to 
•. • ;r ik« :; •.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

d^_5^6S

Officer T. D.
Hollywood Division, Los

PIERCE, Auto Theft Detail, 
Angeles Police Department (LAPD)

was contacted at his place of employment, and after being 
advised of the identity of the contacting agent, was 
questioned regarding any Information he had concerning
the present whereabouts of JOHNNY BONELLI and 
as LU TOMENY.

a woman known

PIERCE stated he recalled arresting 
individuals along with several other women on 
prostitution sometime during 1967 when he was

these two 
charges of 
assigned

to the Vice Detail. He had no information regarding their 
present whereabouts, other than to say he believed TOMENY was 
living common law with BONELLI and he had heard BONELLI was 
presently working somewhere in the San Fernando Valley area.

PIERCE also advised he thought SUE HARRIS had been
arrested at the same time, 
RYAN. He did not know the 
or RYAN.

as was a girl by the name of REA 
present whereabouts of either HARRIS

PIERCE stated he 
KATZWINKEL and GINGER DAY.

was unfamiliar with the names ANITA

On _V2W68 Hollywood, California Los Angeles U4-157U-^'A/

SA THEODORE M. GARDNER :gcw by----------------------------------------------- „ ^ j U/29/66
Date dictated-----------------------

This document contain* neither recommendation* nor conclusion* of the FBI. It i* the property of the FBI and is loaned to 
your agency, it and it* content* are not to be diatribuled outside your agency.
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1 Date

Mrs. ALMEXA LOM/X was telenhonlcally recontacted 
concerning the list of individuals subscribing to the 
’’Tuskegee Tribune" whom she considered to be white. She 
stated she would try to cony the list on May 9, 19'9C, and 
mail it to the Los Anneles Office.

Ihi* U'»< un.i-nt • <>nt.n:iH neither ........ ::.::.en<hit i ’h* r."f ■ ■ ;>■ .1*1 •:>•» "f tin- I- Hl. It h the property nf the EBI nn<i i’
-.'iur ii#enr\, it und it* <<,ntent» nre n.,t t ■ I-- dintrib'Med ..utHide ',n'ir .»Ken. %.
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1 Patr '/IO/-

Miss LOUISE EMILY ’^EMMETT, also known ns Lu Tomenv, 
was contacted nt Ap: rt...cnt 307, 1110 Morth Hm4cnin Place, 
''nd after beiny advised of the identity of the contacting 
Avents, she was interviewed regard!nr her association with 
SUE HARRIS, AMITA KA ? "..'ITKEL, and her knowledge of JAMES EARL 
KAY. In this re-ard she furnished the followlnr Information:

She first met SUE HARRIS in January, 1?'/’, in Los 
Angeles, California, and ’worked with her as a prostitute in 
the Hollywood, California, area. In either April or May, 
1 ■■ ", she was arreste i for prost i tut ion, nlon * with HARRIS and 
several other rirls, by the Los Angeles Police department. 
Cubsecuently she was sentence i to a three month term in Corona 
State Prison, which is located in Eronteria, California. She 
war released from Corona durin' the first nart of November, 
1 • Unon her release she returned to the Hollywood area to 
locate HARRIS.

She met HARRIS in the Rabbit’s r’oot Ear, which is 
located on Hollywood Roulevard. Jith HARRIS at the time was 
a 'irl by the name of AMITA ’KAT HEI'IK EL and another <lrl known 
to ’'EMMETT as RITA. RITA is described as a short, Spanish 
lookin-' woman, haviny dark hair and bein'' approximately SR year 
old at the time. KATKHIMKEL was known to ’-EMMETT as she had 
met KATHMPIKEL on one occasion in either April or May, ly ". 
Af’er meetin - HARRIS nt the Rabbit’s Hoot ?~r, she, HARRIS, and 
KATKhpIKEL went to HARRIS'S- nnnr*:ment located nt 1 31 Gramercy 
Place in Hollywood. The woman known to REKMETT as RITA iid 
not yo with them and PEMHETT never saw* her a vain. RITA was 
described to REMUETT by HARRIS as leln' a prostitute workin ' 
the Hollywood area.

At the time, -[ARRIS and KATH .ESdEL were workln* ns 
rrostitutes out of -LlRRIS’s Gramercy Place Apartment. '-EMMETT 
w.'o familiar with the name GIMGER LAY but claimed to never 
nave met ;.AY. She believed HARRIS mentioned the name RAY in 
conversations REH.'TETT held with. her.

Ihii <>..< u::.«-nt - '.nt.iitm n.-ith.-r r--- ■<::.n.«-:.-L»t i--:.* r.-r • -ti- !u*i -uh ••( th.- I- HI
-. - ur .IK- ?.- v. it iind a» .-.tit.-tit* m« n-t t . t»- •h«.trib-M. <l --ut Hi-b- v-ur n;.-b. \

I-Ah- <■■ Los Anwelcs ak-l- u'.-x^ />(» 
*—• I ^4

|hih- du tated ^/lO/w

It i •. th.- pr.p.-rU -J th.- I-HI mid in l<»ni«-<l to
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BENNETT could not recall if HARRIS ever resided 
at the Serrano Street Apartments located at 1535 Serrano 
Street in Hollywood. She did recall that HARRIS used the 
name of ANITA KATZ’./INKEL when she subscribed to the phone 
company for a telephone in her Oramercy Place Apartment 
and might possibly have used KATZWINKEL when subscribing 
to a phone in an apartment located on Orange Drive in 
Hollywood. She did not believe that HARRIS used the name 
KATZWINKEL on any other occasion. The use of her name by 
HARRIS was agreeable to KATZWINKEL as long as HARRIS paid 
her phone bill.

The name MARIE MARTIN and CHARLIE STEIN were 
unknown to BENNETT, as was the full name of RITA STEIN. 
She could not recall if the RITA she described above was 
identical to RITA STEIN.

At this point in the interview, BENNETT had exhibited 
to her various photographs of JAMES EARL RAY. While these were 
being shown to her, she was asked if the person depicted In 
the photograph had ever been ”a customer” of hers. She advised 
that she could not recall having ever seen the individual 
depicted in the photograph, and was unfamiliar with the name 
JAMES EARL RAY or ERIC STARVO GALT.

At this point in the interview, a number of names 
were read to BENNETT which were known to have been ’’customers” 
of hers. She stated the names mentioned were familiar to her, 
however, she could not remember the physical description that 
would match the names of some of them. She did state, however, 
that all of these "customers" had come to her prior to April, 
1967. She was then asked if any of her former "customers" 
fit the description of RAY. She stated they did not.

BENNETT then advised that she no longer works as 
a call girl due to the fact that she has a "steady" boy friend. 
She advised that at the time she would work as a prostitute 
she would receive anywhere from $25.00 to $50.00 per trick, 
while HARRIS and the girls who normally worked with her 
received $10.00 or $15.00 a trick. She advised that 
HARRIS usually worked out of the Rabbit’s Foot Club, The 
Black Horse, or the Red Vest, which are bars located In close

2
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proximity to one another and the St. Francis Hotel located 
in the 5500 block on Hollywood Boulevard. While working 
these bars, it is part of the normal operation to make 
contact with "customers" through a bartender who would have 
been previously supplied with the girl’s name and address.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date 5/13/68__________

Miss BETTY WISHARD, 1625 North Martel Street, was 
contacted at her residence and after being advised of the 
identity of the contacting Agents, she was Interviewed regarding 
her knowledge of the Swinger Club, a social club having its 
office in Gardena, California.

WISHARD advised that about two months ago, she 
received some literature from the Swinger Club but the letter 
containing the literature was addressed to the occupant at 
1625 North Martel and was not addressed to her by name. She 
stated the literature Just solicited her membership in the 
organization and was not a personal letter, nor did It contain 
any photographs. She paid no attention to the letter and 
discarded It.

WISHARD advised that occasionally she will purchase 
a copy of the "Free Press" newspaper but could not recall 
having placed an advertisement in this publication. She stated 
that she has lived in her present residence for about a year 
and one half. She has never received any further communication 
from the Swinger Club.

WISHARD was shown a photograph of JAMES EARL RAY and 
after viewing it advised that she has never seen this person 
before nor was an Identical photograph contained In the letter 
received by her from the Swinger Club.

On 5/9/68 al Hollywood, California Fi|e # Los Angeles 44-1574-^- 

SA's FRANCIS G. KAHL and
5/10/68by_______ THEODORE M. GARD^/TMO/cag________ Datc diclalcd

Thia document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and it* content* are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date _____ 5AQ/^__________

On May 7# 1968, Mr. JOHN R. BONELLI was contacted 
at Coffee Dan’s Restaurant, located 6776 Hollywood Boulevard, 
and after being advised of the identity of the contacting 
Agents, was interviewed regarding his knowledge of the present 
whereabouts of a girl known as LOUISE EMILY BENNETT, also 
known as Lu Tomeny.

BONELLI stated that BENNETT was his "girl friend” 
and that she presently resides at 1110 North Hacienda Place 
In Hollywood, California. He advised that BENNETT no longer 
worked as a call girl and had a steady "sugar daddy" who Is 
keeping her at an apartment on Hacienda Place. During 1967, 
BENNETT had worked as a call girl and he had been her pimp. 
They worked their operation during 1967 in connection with a 
girl by the name of SUE HARRIS. At that time, they were 
located in an apartment on Orange Drive In Hollywood. Their 
operation was discontinued after the three of them were arrested 
by the Los Angeles Police Department in either April or May, 
1967.

BENNETT was asked if he knew a girl by the name of 
ANITA KATZWINKEL, and in answer, he stated that ANITA KATZWINKEL 
was an alias of SUE HARRIS’S. She used this alias when sub­
scribing to telephones in the apartments she used in her call 
girl operation. BONELLI believed that HARRIS used the name 
KATZWINKEL when having telephones Installed in the apartment 
on Orange Drive, in her apartment on Gramercy Place, and also 
in an apartment on Serrano Street. BONELLI was unable to 
recall the address where he believed HARRIS resided on 
Serrano Street, but stated HARRIS lived in either Apartment .17 
or Apartment 18, in a seven or eight year old apartment located 
there. He stated that apartment was located on Serrano Street 
to the south of Sunset Boulevard.

5/7/68 and
On 5/8/68______ at Hollywood, California p;^ # Los Angeles 44-1^^

SA’s FRANCIS G. KAHL and
by THEODORE M. GAyTMG/cag________ Datc dictated 5/10/68_______
Thin document contain* neither recommendation* nor conclusion* of the FBI. It is the property of the EBI and ts loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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BONELLI was then advised that a person such as 
ANITA KATZWINKEL did exist and that she formerly had been 
associated with HARRIS. BONELLI stated that he was unaware 
of this and thought KATZWINKEL was Just an alias of HARRIS’S.

BONELLI advised that he would get In touch with 
BENNETT and the Agents could interview her at her apartment 
on Hacienda Place on May 8, 1968.

On May 8, 1968, the Agents recontacted BONELLI at 
1110 North Hacienda Place. At the time he was shown 
photographs of JAMES EARL RAY and after viewing them advised 
that he had never seen the person depicted in the photographs. 
He was advised that the name of ERIC STARVO GALT had not been 
known to him prior to the time this name was published in 
the newspapers as having been the person being sought In 
connection with the assassination of MARTIN LUTHER KING, Jr.

At this point, BONELLI was questioned regarding 
the operations of prostitutes In the Hollywood area in and 
around Hollywood Boulevard and Western Avenue. In this 
connection BONELLI advised that from Hollywood Boulevard 
and Western Avenue south to Melrose and Western Avenue, this 
area has a heavy concentration of what he would call ”two-bit” 
girls. By ”two-bit" BONELLI meant those prostitutes who 
received only $10.00 or $15.00 for a trick. He stated that 
he would classify SUE HARRIS and the girls who worked for her 
as "two-bitters”. It is a normal part of their operation to 
work their trade through bartenders located in bars in that 
area. Specifically, they normally leave their name and 
address with a particular bartender, who, when approached by 
a potential "customer”, will furnish the girls’ names to 
the "customer". BONELLI advised that the Black Horse, the 
Red Vest, and the Rabbit’s Foot were three bars located in 
that area which were utilized by SUE HARRIS and her associates 
to contact their "customers”. He advised that he first met 
SUE HARRIS in the Red Vest Bar during January, 1967.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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HATTIE PEAKS, 1916 Vest 38th Street, Los Angeles
was Interviewed concerning a letter she had written to the 
Les Angeles office of rhe FBI and she advised as follows.

FEARS is employed as a cook at the Ratskellar, a bar
and restaurant located at 750 South Figueroa Street, Los Angeles 
Cn April 12, 1^68, a date which FEARS said she could remember 
because it was Good Friday, a man was in the bar and talked to 
the owner of the brr. Instant man said that he thought he 
should go back up *nto the mountains, and as he was leaving, 
FEARS said that she thought the owner of the bar said; "Goodby 
Galt”. FEATS said that her back was to the two men and she did 
not see the ran who was talking to the bar owner.

'TARS stated that she could furnish no additional 
information concerning the above.

Photographs of JAMES EARL FAY with a description,
were shown to FEARS and she stated that she had never seen 
FAY and ’-new nothing about him.

FEARS stated that the owner of the Ratskellar was 
a -an named RONALD STUFATOP.

On V24/68 at Los Angeles, California pj|e # 44-

SA "ILLIAM R. ’TITE Date dictated 4 9‘/4®
This document contain* neither recommendation* nor conclusions of the FBI. It ia the property of the FBI and ia loaned to 
your agency; it and it* content* are not to be distributed outside your agency.
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Date April 24, 1968

RONALD STUKATOR, owner or the Ratstellar bar and
restaurant, 750 South Figueroa Street, Los Angeles, was 
interviewed to determine whether he h"d any Information 
concerning JAMES EARL RAY, and he advised as follows.

Photographs of JAMES EARL RAY with a description,
were ahown to STUKATOR and he stated that he had never seen 
RAY and kne*-* nothing about him. STUKATOR was asked if he 
had any friends or customers of his bar who had a name that 
sounded like GALT, and he stated that there were none that 
he could thinv of. STUYATOR stated that there T,e-e many of 
his customers that he knew on sight, but that he did not 
kn^w their names or anything about them. He said that there 
were two or three who came in and who had '-’ALT as a first 
name but that he did not know their last name.

STUYATOR stated that be had seen the photographs of
RAY in both the newspapers and on the television, but that he 
had never seen him and knew nothing about him.

On 4/24/68 at Los Angeles , California__ pj|e # 44-1574 ^^7^/70

SA 71111^ R, ’-ITE Date dictated —^d/A®

Thia document contains neither recommendations nor conclusions of the EBI. Il is the property of the EBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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1 Date 5/9/68

REGINALD EUGEN?; MARTIN, 10424 Everest Street, 
Norwalk. California, was interviewed concerning; receiving 
a telephone call from Texas on or about December 17, 19^7

MARTIN stated that he is the subscriber to tele- 
nhone number

Upon reviewing photographs of JAMES EARL RAY, 
he stated that RAY is unknown to him by name and description.

MARTIN stated that his mother. HAZEL MARIE MARTIN, 
resides with him. and he recalls that she received a tele­
phone call from, a friend. CHARLES PRESTRIDGE, in December, 
1967. He said that PRESTRIDG?; had visited a brother in 
Texas who was ill.

He stated that he can recall receiving no other
telephone calls from Texas.

On p/-'/6d ,,t Norwal.<, California p ^. ..Los Angeles 44-1574 -// ^ ^

’‘'fF3'’- ''’ILLIAM G. ATHERTON and
In W3A FREDERIC?: E. BECEER/r/a ......................jAASB* v Date du hih-d

a-.. u-:.M ..Mun., n.-.th.r r-. ••"-:<-• i-i-t i ns :. .r - -n. !•.,,> .!ts -4 th,- | |t| |( ,^ th.- pr-p.-rU .J th,- Md .in.I in |.><tll.><l to
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Date 5/8/68

DOROTHY MEACHAM, Manager, Carolina Hollywood 
Motel, 1520 North La Brea Avenue, Hollywood, California, 
advised that she is not a member of any social organization 
by the name of "The Swingers”. She stated that she does 
not know anything concerning the organization, advising 
that prior to this interview she has not heard the name with 
reference to any social club. MEACHAM stated that she 
placed an advertisement in the ’’Free Press”. She said 
that she did not use her name and only provided in the 
classified section of the “Free Press”, the Post Office 
Box 1106. She said the nature of the advertisement 
was personal; however, that she was doing it largely 
for a "lark”.

MEACHAM said that she has received no letters 
from anyone by the name of JAMES EARL RAY and/or ERIC 
STARVO GALT. She was shown photographs of JAMES EARL RAY 
and she said the individual in these photographs is 
unfamiliar to her.

()n 5/3/6^. at Hollywood, California hi.. « LA 44-1574 _

SA's THEODORE M. GARDNER and
bv DENNIS C. LEMASTER/DCL/kaf io,. .i„ t.u.-.i 5/7/68
Du* <>•.< T:..-ht ''.ht.iinH ti.-.th.-r r.-. otian.-nd.itioti. n--r • on. !„.>..n« ..f th.- I-HI It ih th.- pr.p.-rts of th.- EBI ntul it lomied t 
'.our >iK<-n> v. it mnl a* > >.tit•■ t.t» nr.- ti-.t t-. I. <|i*tril><#.->l outm.l.- sour aK. ni \
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1 Date ______ 5/13/68_________

Mr. TOM WASHINGTON, 193^ East 19th Street, was 
contacted and after being advised of the Identity of the 
interviewing Agents, he was interviewed regarding his past 
association with ANITA KATZWINKEL.

When first asked if he knew a white girl by the 
name of ANITA KATZWINKEL, WASHINGTON stated that the name 
was unfamiliar to him. He was then advised that during 
May and June, 1967, KATZWINKEL and another girl by the name 
of GINGER DAY were believed to have been prostitutes who 
worked in the Hollywood, California, area, and during an 
interview KATZWINKEL had advised she had met WASHINGTON at 
the Sunset Bowl, a bowling alley located on Sunset Boulevard 
In Hollywood.

WASHINGTON stated that he did recall meeting a girl 
known to him as ANITA on two occasions at the Sunset Bowl. 
On both occasions, ANITA was In the company of a larger girl 
who had a small child with her. These meetings took place 
sometime between May and August, 1967, and at the time he 
was bowling on the Kaiser Foundation Hospital Bowling Team 
which utilized the services of the Sunset Bowl.

WASHINGTON recalled that he initially approached 
the girl called ANITA and asked her for a date. The girl 
with ANITA did not want ANITA to go out with him and 
WASHINGTON thought It might be because he is a Negro. 
WASHINGTON was then asked if ANITA had ever given him her 
name and address. He stated that he recalled ANITA wrote 
out her name, address, and a telephone number on a paper 
napkin acquired from the bowling alley. He further recalled 
she told him that the phone number was not a phone located 
at her residence but was a phone located In a house she worked 
out of. He recalled ANITA mentioned to him she and her friend 
had Just arrived in the Los Angeles area and were moving from 
a small apartment into a larger one.

/73
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WASHINGTON stated that he called the phone number 
given to him by ANITA on two occasions. One time he did not 
talk to ANITA but the second time he did; however, he never 
got around to ’’dating" her.

WASHINGTON advised that at the time, he was driving 
a white Mustang convertible and that he still owns this 
automobile.

WASHINGTON was shown a photograph of JAMES EARL RAY 
and after viewing it, stated that he could not recall ever 
seeing the person depicted in the photograph. The name 
ERIC GALT or JAMES EARL RAY was unknown to him prior to the 
time he read these names in the newspaper as belonging to the 
person responsible for the shooting of MARTIN LUTHER KING, Jr

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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Mrs. H. HAIN, 0703 Cedros, Van Nays, California
next door neighbor of MARTIN LOHMEIER, 6711 Cedros, advised 
that she knew the LOHMEIER family well, that they had resided 
at 6711 Cedros for a period of approximately one year. She 
stated that LOHMEIER was a pastry maker employed at the Taste 
of Sweden, Inglewood. She stated that LOHMEIER worked nights, 
and was German, having arrived in the United States approximately 
two years ago. Mrs. HAIN stated that LOHMEIER had not been 
away from his residence to her knowledge for any period of time 
for the past six months. She stated that LOHMEIER was 
approximately 5'"" in height, was in his late twenties, 
had brown hair and hazel eyes. She stated that the LOHMEIER 
family were excellent neighbors.

Mrs. HAIN was shown a group of photographs
included in which was a photo of JAMES EARL RAY, also known 
as Harvey Lowmyer. After reviewing the photographs, Mrs. 
HAIN advised that none of the photographs appeared to be 
identical with MARTIN LOHMEIER, her next door neighbor.

Van Nuys, California 00s
l il.- ■■

ngeles ^.15711-.

\ GEORGE E. AIKEN, JR./dey

1 hitr (lidatcd
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
4/17/68

Mr. ROBERT E. CRIPE, Vice President, Great 
Western Savings and Loan Association, Crenshaw Office, 
4401 Crenshaw, Los Angeles, California, advised, after 
reviewing savings accounts records of the above branch 
savings and loan association, that THEODORE L. EVANS had 
two savings accounts at the Crenshaw Office of the Great 
Western Savings and Loan Association. He stated that 
these accounts were opened in 1961 and 1902, and there 
had been absolutely no activity on either of the accounts 
since March 4, 1963.

The above information cannot be made public without 
the issuance of a subpoena duces tecum directed to the manager 
of the Great Western Savings and Loan Association, Crenshaw 
Office, 4401 Crenshaw, Los Angeles, California.

\ 4/16/63 Los Angeles, California
0,1 / a'

As GEORGE E. AIKEN, Jr. and 
. RHEAD RICHARDS/GEA/eb

Los Angeles 44-1574
I lie »

4/17/68
I Kite dictated
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 5/7/68

PIERCE MARTIN, Director of Security, General 
Telephone Company, 2224 Colorado Avenue, advised the sub­
scriber to the telephone number 376-395^ is:

DENISE AKERLUND
125 Ninth Street
Apartment B
Manhatten Beach, California

Installation date of January 20, 1968, (non-published).

The above information was furnished bn confidential 
basis and should not be made public prior to the issuance 
of a subpoena duces tecum addressed to the Custodian of Records 
General Telephone Company, 2224 Colorado Avenue, Santa 
Monica, California.

o„ 5/7/63 .,, Santa Monica, California j. ,1,. „Los Angeles 44-1574 / -

hv ^ SA ROBERT F. JACOBS/mdm
I )atr dictated 5/7/68

I hi h <joe u”,.-nt 1 "tit.iibi rx- it h«-r r«- • oii.n^-nd.it ioiih nor ■ otn 1 uh ion h of tin- |- Bl. It i h the pe >pert v • >f the EBI unit ih loaned to
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 4/30/68
Date

Mrs. ALMENA LOMAX was telephonically contacted 
on April 29, 1968, to arrange an appointment. She stated 
she was too busy to see an Agent during the week of April 29 
through May 3, 1968. She stated after she wrote her letter 
to Attorney General RAMSEY CLARK concerning the assassination 
of MARTIN LUTHER KING, Jr., she had second thoughts and 
believes her theory, that individuals who subscribed to 
her "little magazine" named the "Tuskegee Tribune" might 
have something to do with KING’S assassination, was a far­
fetched idea; and she had written the letter primarily out 
of concern that every possibility be considered to apprehend 
the assassin. She stated she still travels to Berkeley, 
California, on Thursdays and Fridays of each week to write 
for "The Post," a publication in Berkeley, and wrote the 
"Tuskegee Tribune" in her spare time on an irregular basis, 
as well as working on a book she Is writing.

She stated with children to care for she is always 
behind In her housework and was very pressed for time.

Mrs. LOMAX agreed to mall in a list of subscribers 
to the "Tuskegee Tribune" marking those she believed to be white 
people in the event the Bureau desired to check them out as 
possible suspects. She stated she had no reason to believe 
any subscribers were suspects, other than her belief that the 
average white Southerner who would subscribe to her magazine 
would probably be the type opposing the advancement of 
the Negro people generally.

Mrs. LOMAX stated she also wanted to bring to 
the attention of the Memphis Division of the FBI that 
Dr. KING was very secretive regarding his whereabouts, 
and the average white person could not find out much 
about a Negro unless other Negroes were aware of the 
reason. She considered it significant that the assassin 
had known the whereabouts of KING and apparently the room 
In which he was staying. She believed this suggested an 
unusual knowledge on the part of the assassin concerning 
KING’S whereabouts.

<) n
4/29/68 Los Angeles, 

at

SA LLOYD D. JOHNSON:Jmk

California Los Angeles 44-1574 /, 
File •” '

4/29/68
Date dictated
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 5/10/68

Mrs. EDWARD EMERSON, Room 225, St. Francia Hotel, 
5533 Hollywood Boulevard, advised that MARIE MARTIN resides 
in Room 201 at the hotel. EMERSON stated that MARTIN had many 
visitors late at night to her room which has been resulting in 
excessive noise. EMERSON observed a photograph of JAMES EARL 
RAY and advised that she had never observed him at the hotel. 
She further advised that ROBERT SHIRLEY, who resides in Room 516 
at the hotel, had mentioned to her that he had observed RAY on 
several occasions eating at a restaurant called the Pampered Pup, 
1715 North Western Avenue, Los Angeles. According to EMERSON, 
SHIRLEY is originally from Canada, and left about three days 
ago to visit relatives in Montreal. EMERSON advised she checked 
with the desk clerk at the hotel and SHIRLEY left no address 
where he could be reached in Montreal, however, SHIRLEY left 
his car behind at the hotel and traveled by train, probably the 
Santa Fe line to Chicago where he made connections for 
Montreal. According to EMERSON, a Miss THOMPSON, who resides 
on the Uth floor of the hotel across from the room formerly 
occuoled by RAY, had commented to the hotel manager that sne 
was pleased that RAY, who appeared to be a pleasant, clean-cut 
individual, had moved into the room across the hall from her. 
EMERSON advised that she believes THOMPSON may have seen RAY 
around the hotel. EMERSON requested that THOMPSON not be advised 
about who furnished this Information to the FBI.

, 5/9/63 Los Angeles, California , Los Angeles UU-157U'> /^
()n at _ rile-” r >

SA THEODORE M. GARDNER Z^U
. SA FRANCIS G. KAHL:gcw 5/9/68
by , , . u Ihitr dictated
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 5/7/68

FLORENCE HOLLOWAY SIMPKINS, 1232 W. 5th Street, 
Los Angeles, California, related the following:

SIMPKINS related that her maiden name was HUNT, 
that she was also known as FLORENCE WINIFRED SIMPKINS, and 
that she was bom - _ Ln Cleveland, Ohio.
She stated further that she was currently on probation 
following conviction on a check charge in 1962 and her 
probation officer was Mrs. V. JONES, whose telephone number 
in Los Angeles was 620-2470. She advised her attorney is 
WALTER AL3CHULER, 608 S. Hill Street. Los Angeles. She 
stated that she had on April 24, i960, furnished pertinent 
information to W. H. DAMERELL, a Special Agent of the 
Department of Corrections, State of California, 107 S. 
Broadway, Room 3134, Los Angeles, California. It concerned 
one DONALD MARTIN BLAA who had also used the various names 
including JOHN FISHER, JOHN DONALD FISHER, JOHN MARTIN 
FISHER, and was frequently referred to as ''ROCKY.” She had 
met BLAA about eleven years ago in El Monte, California, and 
he had more recently shown up in Los Angeles and she had 
allowed him to stay at her former residence at 1219 W. 4th 
Street, Los Angeles, and subsequently at 1232 W. 5th 
Street, Los Angeles, on occasion when he was down and out 
and did not have a place to stay. She described BLAA as a 
male Caucasian, about 40 years of age, 140-145 pounds, 
5'7” - 5'8', black wavey hair, long sideburns, ruddy complexion, 
small facial features, slightly oval face, white teeth, 
appears well educated, uses large words, spoke of originally 
having come from Arkansas, mentioning the community of Blolse 
(phonetic), Arkansas, where he had a mother, sister, step­
father, and a half brother. He also claimed to have attended 
school In Chicago. BLAA was known to frequent bars in the 
E. 5th Street district of Los Angeles and about December, 1967, 
claimed to have been residing in the St. Francis Hotel on 
Hollywood Boulevard In Hollywood; further that he had owed 
the hotel some money and the hotel had retained his clothes 
as the result.

4/29/68;
5/2/68 Los Angeles, California .it
SA JAMES E. FEENEY;?^ "
SA LESLIE F. W^RREN/LFW/s 1J

It.." )-.. 4~..-:.t 1 ><r.t.iih* !,<i!l.rf r.- | .it : • s \ t . ... • •. J !•.. (
■.-.dr .«M. r.>\. n ar. ! .t* .-.M.-nt" .if. • r.-.t t . t- l.n'r.* 2. ! .! m t. . .r ur.

Los Angeles 44-1574-. ' '
l ii<-

D.it<- Hi. t.iti .i 5/3/68
H It . . th. ;.r ... rts t th. I Hl m l i, | ..ui.-.| I-
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ROCKY was currently believed to be in Chicago 
as she had learned over the previous weekend from one 
BOBBY, son of the owner of the King George Hotel Bar on 
5th and Los Angeles Streets, Los Angeles, that a letter 
postmarked in Chicago had recently arrived for one HOWARD, 
male Caucasian, about 6'-, light brown hair, thin, age about 
40, well educated, who was known around this bar as "Dictionary 
Dick" due to his use of large words, in care of the King 
George Bar. This letter had been from BLAA who gave a Chicago 
address, according to HOWARD, and was currently working in 
Chicago.

ROCKY at one time married a waitress named IRENE 
(last name unknown) believed to be currently working at the 
Teris Hotel, 6th and Witmer, Los Angeles. He also lived with 
a girl by the name of DELORES who managed an apartment in 
Glendale, California, a couple of years ago; and DELORES and 
BLAA ran off with rent receipts and reportedly the Glendale 
Police Department had a warrant for them.

Just before BLAA left for Chicago approximately 
two weeks ago, BLAA stole some small radios and other personal 
items from SIMPKINS’ apartment. BLAA has a reputation of 
being a hustler who frequents bars and borrows money from 
women and gaining the confidence of both men and women 
and stealing their personal possessions.

About July of 1967, BLAA reportedly took DELORES 
to Cleveland, Ohio, and returned about September, 1967. 
He had been driving a green colored 1959 Ford sedan with 
California license SBF-294, which had been registered to 
him in the name of JOHN D. FISHER, care of HOLLOWAY, 1219 
W. 4th Street, Los Angeles.

About a week before Thanksgiving, 1967, BLAA visited 
SIMPKINS’ apartment at 1219 W. 4th Street in company with two 
men whom he Identified as EARL (last name unknown) and PAUL 
(last name unknown), whom he claimed he picked up In Kansas 
upon his return trip from back east.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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EARL very closely fit the description and the 
photograph of JAMES EARL RAY, particularly the center 
photograph on the wanted flyer. PAUL was a male, white 
5'6", 140 pounds, early 30's, dark hair. BLAA claimed that 
EARL and PAUL were brothers, although there was no family 
resemblance.

SIMPKINS noted that BLAA, EARL, and PAUL liad 
arrived in an off-white sports car, but she did not see 
who was driving the car when it left. They only stayed a 
few minutes while BLAA picked up some clothes that he had 
left with SIMPKINS.

On another occasion within the next two or three 
weeks, BLAA again came to SIMPKINS' apartment in the white 
car, not the 1959 Ford that BLAA formerly drove, and EARL 
and PAUL were sitting in the back seat of the white sports 
car and did not come into the apartment as did BLAA.

SIMPKINS saw EARL and PAUL on one other occasion 
about a week before Christmas, 1967, in Pasadena, California. 
SIMPKINS had gone with BLAA to the Fedco store in East 
Pasadena in another car which SIMPKINS believed to possibly 
belong to CARL SEIMAN, an attorney In the Tishman Building, 
believed to be about 615 Wilshire Boulevard, Los Angeles. 
SEIMAN had attempted to befriend BLAA and BLAA was believed 
to owe him money. Following the visit to the Fedco store, 
BLAA said that he had to meet a couple of buddles, so they 
went to a bar, name and exact location SIMPKINS could not 
recall but remembered it was in downtown Pasadena, California. 
’While in the bar, SIMPKINS struck up acquaintance with a man 
and woman at the bar about West Virginia, and when the woman 
learned that SIMPKINS was out of work, the possibility that 
this woman who Identified herself as AVIS KIRKWOOD, 908 Buena 
Vista, Duarte, California, might aid SIMPKINS in obtaining 
a Job at a hospital in Duarte where KIRKWOOD worked. The 
latter had said that a Mrs. LESLIE at tills hospital would be 
the person to contact if seeking employment.

While in the bar in Pasadena, EARL and PAUL came 
in and there was considerable conversation between BLAA, PAUL, 
EARL, the KIRKWOODS, and SIMPKINS. All were drinking and they 
were in the bar roughly an hour and a half.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



4
Ta 44-1574

From conversations overheard between EARL and BLAA, 
SIMPKINS gained the impression that BLAA and EARL had known 
each other in Chicago, Illinois, in the past and they spoke 
of pulling capers together. During the visit to SIMPKINS’ 
apartment in November of 1967, BLAA, EARL, and PAUL were 
discussing ways to make money and mentioned going to the 
Harbor area In Long Beach, California, and frequent the bars 
and roll drunk sailors. SIMPKINS was of the opinion that 
BLAA, EARL, and PAUL had actually taken a trip to Long Beach 
for this purpose but no further details had been developed 
by her to substantiate this opinion.

SIMPKINS reiterated that 
look-alike for JAMES EARL RAY.

EARL was a "dead-ringer"

On May 2, 1968, SIMPKINS advised SA LESLIE F.
WARREN that she had been trying to find an automobile which 
resembled the off-white sports car in which BLAA, EARL, and 
PAUL had been driving in November and December, 1967. She 
recalled that the car had a long hood and a stubby rear end 
and was convinced that the car was a Mustang.

SIMPKINS accompanied agent to the street in front 
of SIMPKINS’ apartment where she examined several Mustang 
automobile two-door coups, which appeared to be 1966 and 1967 
models. She said that she was of the definite opinion that 
the off-white car in question was a two-door Mustang of 
similar model and she recalled that the car in question had 
wire spoke wheels not the fine wire spokes but large wire 
spoke wheels, which was the only distinguishing feature about 
it. She said that she did not see the off-white car in 
question to the extent that she noted whether it had California 
license plates or out-of-state license plates. She did not 
recall any discussion about the white car she believed to be 
a Mustang as to who may have owned It or where It came from.
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Date 4/30/68

SIDNEY KORNHEISER, Superintendent, Santa Monica­
Western Station, United States Post Office, 1385 North 
Western Avenue, Los Angeles, California, advised that his 
station sold United States Postal Money Orders on February 1, 
1968, series with beginning No. 1, 908, 183, 856 through 
No. 1, 908, 183, 999 on February 5, 1968. He said that on 
February 5, i960, his station began selling series beginning 
with No. 1, 916, 210, 000 and continued selling this series 
until April 4, 1968 ending with No. 1, 916, 211, 999.

KORNHEISER said that the only record of money orders 
kept at the station, is the money order number sold, the date 
of sale, and the amount. He said that no names of individuals 
are maintained to whom these respective money orders were 
sold.

KORNHEISER advised that according to his records, 
United States Postal Money Order No. 1, 91o, 211, 078 was 
sold at the Santa Monica-Western Station and was for the 
amount of $15.00. He said his records further reflected 
that this money order was sold by ROBERT CORTEZ, Post Office 
Clerk, who is presently working at the Osborn Station, 1767 North 
Highland, Los Angeles.

4/22/68 at Loo Angeles, California

SA E. RHEAD RICHARDS and
SA DENNIS C< LEMASTER/ DCL/dp

hie « Los Angeles 44-1-74 /

bate (lictiiled 4/26/68
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:.<'., it and itu content h «ir<- not to !»■ dintrib'Med outmde vour ageti. \

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 4/30/68

EDWIN L. TYRELL, Clerk, United States Post 
Office, Los Angeles, California, advised that the 
determination of the purchaser in a given series of 
money orders could only be obtained by observation of 
the canceled money orders at Washington, D. C. He 
said the address were these canceled money orders can 
be observed is United States Post Office,Money Order 
Division, GAO Building, 441 Q" Street, Northwest 
Washington, D. C., 20260.

4/22/68 at Los Angeles, California rh.- .-.• Los Angeles 44-1574

SA E. RHEAD RICHARDS and//^ 
SA DENNIS C. LEMASTEK/DCL/dp bate dicliitcd 4/26/68

u~.«-r.t 1 ''nt iin* neither r> < ":;,:i:i-n.jali"n>f n>*r > -n< lumon* J the I-HI. It m the property •>( the Fill and I* loaned t
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 5/10/68

ROBERT LEE HOFFMAN, 229 South Ardmore, Los Angeles, 
was interviewed at his place of employment, Alpha Beta Food 
Store, 9619 West Pico, Los Angeles, California. HOFFMAN 
advised that he was not familiar with the club, Local 
Swinger, nor was he a member. HOFFMAN stated that he 
did not know how his name got on the mailing list of the 
club and stated that he had never received any mail from 
a social club of any kind.

HOFFMAN viewed photographs of JAMES EARL RAY, but 
advised that he had never seen the individual, except for 
newspaper pictures.

The following description was obtained through 
interview and observation.

Name
Sex
Race
Date of Birth
Place of Birth
Height
Weight 
Hair 
Eyes

ROBERT LEE HOFFMAN
Male
White

Chicago, Illinois 
5’10”
160 pounds
Red
Blue

z 5/10/68 Los Angeles, 
f)'> at .

t SA RICHARD H. ROSS/mmm

California Los Angeles 44-1574"/,
File •"

5/10/68
Date dictated
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FD-302 (Re». 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date-S^_______________

Miss ROXANNE KENNERLY, Apt. 9, 213 North Alexandria 
Street, Los Angeles, was contacted concerning her possible 
membership in The Local Swinger, a club arranging dates by 
mail. Miss KENNERIY stated she had never belonged to the 
club, but had run one advertisement in the "Los Angeles Free 
Press”, advertising she was lonely and seeking dates. She 
presumed the above club had clipped her ad and sent it out 
to subscribers, as she received approximately ten letters 
through The Local Swinger. She stated in addition to the 
ten letters so received, she had received approximately 
seventy letters in response to her advertisement. She said 
she had personally met about ten men through all the letters, 
and was presently dating a man in his sixties.

Photographs of JAMES EARL RAY, Including the photograph 
made to be Included in letters he sent in response to advertise­
ments, were displayed to Miss KENNERIY. She stated he in no 
way resembled anyone she had ever seen, and he was definitely 
not one of the men she had met through her ad. Miss KENNERLY 
stated she had recently thrown out all the responses to her 
ad, and had no such letters in her possession. Miss KENNERLY 
stated she was past $0 years of age, and was not interested 
in being a swinger. She stated she had been married twice, 
and was presently a widow. She furnished her home telephone 
number as DU U-O75U> and her office telephone as MA 9-2ol4> 
and stated she would cooperate in any way possible.

On____ 5/3/68__ at Lob Angeles, California___ Fife # Los Angoles l|4-15Zkr^'/// 

by -^SA MAH) P. JOHMSQM___________________ Date dictated 5/3/68_________

Thio document contain* neither recommendation# nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your fluency; it and ita contents arc not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 4/29/68

ROBERT S. FIELDING, Assistant Manager, Hollywood- 
Highland Branch, Security First National Bank, 6777 
Hollywood Boulevard, Los Angeles, California, provided all 
canceled money orders received by that branch subsequent 
to December 31, 1967. Review of these money orders showed 
none of them purchased by ERIC S. GALT and/or JAMES EARL 
RAY.

On 4/22/68 >tt Los Angeles, California

SA E. RHEAD RICHARDS^and QC^^ 
bs SA DENNIS C. LEMASTER/DCL/dp

1,1,... Los Angeles 44-lp74-,/

DuledKlah-d 4/26/68
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 4/30/68

HELOISA KELLER, 1737 North Sycamore, Hollywood, 
California, who is employed as a teller at the Hollywood­
Western Branch, Bank of America, 5454 Hollywood Boulevard, 
Los Angeles, California, was shown photographs of JAMES EARL 
RAY. She was asked if the individual who appeared in the 
photographs was identical to the individual to whom she 
sold money orders on February 26, 1968. She advised that 
the photographs are not familiar to her nor does she recall 
the money order transaction.

On 4/22/63 at Los Angeles, California i.,),. .... Los Angeles 44-1574 /

SA E. RHEAD RICHARDS andn/A'^
SA DENNIS C. LEMASTER/DCt/dp bah-.1,. 4/26/68
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 4/29/68

RALPH DE JESU, Manager, Hollywood-Western 
Branch, Bank of America, S4^ Hollywood Boulevard, Los 
Angeles, California, provided all canceled money orders 
as received by that branch on and Including April 22, 
1968. Review of these money orders, showed that none 
of them were purchased by ERIC S. GALT and/or JAMES EARL 
RAY.

H» 4/22/o8 >t Los Angeles, California ii|1-”Los Angeles 44-15/4-

SA E. RHEAD RICHARDS and/^ '
^ SA DENNIS C. LEMASTE^DCL/dp Imi.. «h< h.t.-.i 4/26/68
!’','4 •"--■• :■' 1.:.' :.<•,”... r. ,.:. :.-j.,!::. x ■. r h ;,hi.:Sh !t>;. |H| Il ., llu- |.r .j-flv "I <lu !■ |l| .ind h hmnnl to 
• ■ .5 •>,{.- ... ,t „;. • ,.„ . ,. ._. , .,,. ,. t t . ». -j^tr.!./<•• . /,; i. •. . ir lK,:. .,
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FD-302 (Rev. 4-13-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date ________ 4/18/68_______

A review cf files at Los Angeles Police Department, 
R'cords and Identification Department, revealed the following 
information:

SUSAN LEE HARRIS, also known as Sue Harris, was 
arrested on January 21, 19o6 and April 27, 1967 and charged 
with prostitution. She was also arrested on March 1, 1966 
in connection with a robbery. The file showed a i960 address 
of 1650 North Serrano, number 301, Los Angeles, California 
and a April 27, 1967 address of 1757 North Orange Drive, 
number 303, Los Angeles, California, where she was arrested 
on second prostitution charge.

HARRIS is described in the file as follows:

Sex
Race
Age
Date of birth
Place of birth 
Height 
Weight 
Hair 
Eyes

Vice squad files contained no additional Information 
concerning SUSAN LEE HARRIS.

On 4/17/68 m Los Angeles, California Pi|p # Los Angeles 44-1574-^-/^/

by SA E. RHEAD RICHARDS, JR./nab___________ „,„,. djcta(cd 4/18/68
Thia document contain* neither recommendation* nor conclusion* of the FBI. It i* the property of the EBI and I* loaned to 
your agency; it and ita content* are not to be distributed out aide your agency.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 5/7/68

FREDERICK SEEBURG, 1515 Llndacrest, furnished 
the following information:

SEEBURG has not left the Southern California 
area for the past three months except for one trip to 
Phoenix, Arizona, in early March 1968. SEEBURG, to 
his knowledge, has never made the statement that he 
was in Memphis, Tennessee, during a march led by 
MARTIN LUTHER KING, Jr.

SEEBURG has expressed the personal opinion 
in public that he did not like Negroes and specifically 
that he did not like MARTIN LUTHER KING, Jr. He said 
that he was a patron of Morley’s Drugstore in Beverly 
Hills and that he had arguments there with persons that 
he called Negro sympathizers.

SEEBURG was displayed photographs of JAMES 
EARL RAY and advised that he had never seen RAY.

5/1/68 Beverly Hills, California

SAs WILLIAM S. BURTON'and
THOMAS E. LAVIN/WSB/eb 

. xv
' "nt^iin. n.-ith.-r r<- <;.:r.-:.d.iti .ni ■ ( tin- I- Hl.
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Los Angeles ^M57^ 
l- th- ■•• .

5/7/68
Date (hetatrd
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date A/16/68

ALAN HOY PETERSON, "USS Mackenzie," Long Beach Naval 
Station, was Interviewed aboard this vessel. At trie outset of 
trie interview Special Agent RICHARD B. GEORGE asked him if he 
nad received a letter from a relative or anyone else which 
stated or had anything to do with someone's desire to shoot 
MARTIN LUTHER KING. It was explained to PETERSON that trie 
Federal Bureau of Investigation was conducting an investigation 
in the death of Reverend KING.

PETERSON denied saving received any such letter.
SA GEORGE asked nim if ne nad told anyone that ne had received 
sucn a letter. PETERSON stated that ne had not.

SA GEORGE tnen asked I ETERSON the same questions 
again. He also told PETERSON th it the Federal Bureau of 
Investlga t ion nad received information tnat no rial received 
sucn a letter. PETERSON admitted having male sucn a statement 
and advised is follows:

On tne nlgnt MARTIN LUTHER KING was killed, he was 
aboard tnls vessel at sea. He passel the mess decks wnere 
a movie was being sr.own, and saw ANDY DIERLAM. He stated to 
DIERLAM. sometning to tne effect that ne nad received a letter 
from a cousin wno wrote tnat ne was going to snoot MARTIN LUTHER 
KING. He stated t.nat ne also a i ie 1 something about when tnls 
cousin says ne mlgnt lo something, ne does it.

PETERJON was asked if ne nad receive! suer, a letter. 
He stated tnat ne .nad not received any such letter, and ne does 
not knew wny ne male tnese statements to DIERLAM. He stated 
tnat ne could not explain It.

PETEROON advise a that tne only correspon lence he 
receives Is from nls motner, and tnat from time to time he 
tundles up nls mall and sends it to nls motner, wno Is saving 
It for nim.

PETERSON was repeatedly asked wny ne nad male tne 
statements to DIERLAM and if tnere was any trutn to them. He

On mA/fo at Lend Be Cl an, California nh-« Eos Angeles uc-i^Y^ /.

SA’s RICHARD jOMeORGE and
Pv ^TEPliEli L. DJitKIli, llsGy S..g '• ^* hate dictated ^*/ 1-8 80
Ihi* do. ur:..nt < ont.it rm n.-tth.-r r<-< on.nimd.it torm nor < on. lurnoti* <.f th,. | Hl |t lh th.- property <>f the I HI and it loaned to 
your ajp-n. y, it and it* content*, .„. not to l»- di-unLit ..j outbid,- your aK<-n.y.
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continued to state tnat no Joes not know why ne made these 
statements and that there was no truth to them at all. He 
does not know anyone who would make this kind of statement. 
He heard tnat tne Federal Bureau of Investigation had been 
aboard looking for aim. He stated tnat ne telephoned his 
mof.er this morning and told ner tnat the Federal Bureau of 
Investigation na d made an inquiry and wondered whether the 
Federal Bureau of Investigation nad been in toucn wltn ner.

Trie following description was obtained through 
observation ani Interview:

Name ALAN RCY PETERSON
Sex Male
Race An Ite
Nat tonality American
Birth Data

Brooklyn, New York
Height
Weight 1-: pounds
Hu i r Bion :
Eyes r 1 uc
Characteristics Blond mustacue
Scar b” (eight incu) scar snowing

stltcnes on shin of right leg
rarent s GUSTAF and RUTH PETERSON 

«• _1 'fund Avenue
Forest Hills, New York
Pnone : BOa-l ’ 4-

.ulster LU ELLA KEIP ER
d.'c-lo Bayside
New York, New York

Friend JACK O’CONNER
.Student at Santa Monica City College 
Address: lo- ' Appian Way

Lanta Monica, California
(He frequently spends weekends nere)

Friend ARTHUR DIETRICK
(•Evangelical Minister)
10- 10t:i Avenue 
Huntington beach, California

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date 4/16/68

ANDREW DIERLAM, DCS, "USS Mackenzie," Long Beach 
Naval Station, advised as follows:

On the evening of April A, lj68, he was aboard tais 
vessel which was at sea operating. Sometime during tne evening, 
word was passed around tne crew tnat tr.e Reverend MARTIN LUTHER 
KING rad been killed. That evening, while attending the movie 
on tne mess decks on tne vessel, a fellow shipmate, ALAN PETERSON, 
approacned him and said sometnlng to tne effect, "My cousin wrote 
me and said ne was going to snot MARTIN LUTHER KING, and wren .ne 
says he mignt do sometnlng, ne does it." DIERLAM stated that 
PETERSON, ne believes, stated tr.at nls cousin's name as eitner 
"Cousin Jack" or "Cousin Jonn". Because of tne noise of tne 
movie, ne could not hear this clearly.

DIERLAM state! that ne did not tnink anything further 
about PETERSON’S remarks, nor did PETERSON say anyt.nlng more 
nimself.

He stated tr.at ne nas known PETERSON for some time 
as a fellow crew member and nas, until four or five montns 
ago, always regarded r.lm as a reliable person. During these 
past four or five montns, ne nas gatnered from conversations 
witn PETERSON, tnat PETERSON nas been running around wltn soma: 
sort of nipple crowd on snore. PETERSSON nas even bragged to 
him. about nls using marijuana. He stated tnat r.e nas told 
PETERSON tnat if ne ever caught nim smoking marijuana on board, 
r.e would turn nim in.

DIERLAM stated tnat tnis vessel returned to Long Beach 
on Eriday, April , boo, and that evening ne returned to nls 
some, 0076 Hoyt Avenue, Apartment T, Soutn El Monte, California. 
Tnat nignt ne saw nis girl friend, MARY JANE LOUGE, wno resiles 
witn tr.e manager at tnis apartment. He told nis girl friend about 
tne statement made to nim by PETERSON concerning MARTIN LUTHER 
KING. Also present was a neighbor, ROY (Last Name Unknown).

DIERLAM stated tr.at PETERSON said notnlng more tran 
wnat ne r.as stated above.

at Long Beach, California Pile •••• Los Angeles -'‘''l/^.t'On 4/6/68

Date dictated 1 2/DO
Thin document "-ntaino nrith<-r r<-> oninx-ndm ion* nor conclusion* of th.- I-BI. It is thr property of tin- EBI mid i* burned t<> 
your <iKcn< y, it and it* > ontem* ar<- not to U- distribi<<-d outmd*- Vour agency.
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PETERSON did not give him any particular contents 
of a letter, did not state tne method In which KING was to be 
killed was contained In the letter, nor any details at all of 
KING'S killing. Only the statement above.

DIERLAM stated tnat ROY (Last Name Unknown) mentioned 
to him Friday night, that if he (DIERLAM) ever needed any 
protection (from Negro riots) that ne should contact trie 
occupants in Apartment s of tne Caprice Apartments, whicn are 
next door to DIERLAM's apartment, and should be at tne address 
of d67‘* noyt Avenue. ROY (Last Name Unknown) gave him a business 
card, which contained an organisational name of "CTAFF," and 
"LLOYD rUTTEN, Director, prone number ^f^-YOcb, Post Office 
Box 1— < , Lor^; Beacn, California."

card 
Name

DIERLAM stated tnat ne got the impression tnat this 
represented seme sort of organisation with wnlcn ROY (Last 
Unknown) was associated.

ROY also asked DIERLAM if he could get for him hand 
grenades, small arms, and .-e cartridges from tne ship. DIERLAM 
stated tnat ne told ROY tnat ne wouli not be able to do tnis.

DIERLAM stated tnat ne is usually 'it r.ome at his 
Eoutn El Monte apartment on weekends, and could be reached 
oy calling on tne manager's telepnon-, prone number •^♦s-Y‘<<* .

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Datv April 29, 1968

On April 18, 1968, Mr. BERT HUGHS, Ace Tire Mold 
Company, 1817 South Chico, South El Monte, California, was 
interviewed in an effort to determine if the recap tires 
found on the auto abandoned by ERIC S. GALT in Atlanta, 
Georgia, were made from a hold manufactured and sold by his 
company.

Mr. HUGHS advised that his company makes tire molds 
and distributes them both nationally and internationally. 
He stated that his company has been in business for some 
twenty years and there are hundreds of tire molds that 
were made by his company and distributed in the Southern 
California area alone. He advised that his company does not 
maintain any record of identifying marks placed on tire 
molds at the request of a customer. He stated that the 
tire molds from his company are not marked with any 
identifying marks unless a specific request is made by a 
customer. He stated that any such mark requested by a 
customer may or may not be the customers initials and may 
be some type of identification code only known to the customer.

Mr. HUGHS stated that he would have to examine a 
photograph of some type of reproduction of the tire tread in 
order to determine if the tread was made by a mold 
manufactured by his company.

South El Monte, California Los Angeles Uh-1574 , 
On V1V00 at hh.

SA’s FREDRICK E. BECKER & &
I 4* WILLIAM ATHERTON /dey ^/2^/66
^ Date dictated
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 4/17/68
Date

ANTHONY HARRISON, 2134 West View Street, Los Angeles, 
California advised he played guitar at the Paul Vegas Club, 
5510 West Hollywood Boulevard, Los Angeles until February 1968. 
He advised that he was acquainted with ANITA KATZWINKEL and 
GINGER NANCE only to the extent that he thought two girls by 
those names were customers of the Vegas Club. He stated that 
he had absolutely no information pertaining to either girl. 
HARRISON advised that he had no information pertaining to any 
person using the name of ERIC GALT, but he thought that the 
person depicted in the artist conception received from Memphis, 
Tennessee resembled an unknown Caucasian male, whom he thought 
he had seen as a customer in the Vegas Club. HARRISON stated 
that the word "OLKAHOMBE" was completely unfamiliar to him 
and when shown a Photograph of a note bearing names GINGER DAY 
and ANITA KATZWINKEL HARRISON stated he had no knowledge 
concerning the note.

HARRISON advised that during the months of January 
and February 1968, he had a partner playing guitar with him 
at the Vegas Club. HARRISON stated that a male Caucasian 
using the name of ALLAN LEE and who had the true name of 
ALLAN LEE STODDARD was from the State of Oklahoma and it 
is very likely, he stated, that STODDARD was known to some 
of the Vegas Club customers as '’Oklahoma11. HARRISON stated 
that in February 1968, STODDARD reportedly left California 
in order to return to his home in Enid, Oklahoma. HARRISON 
stated that he had no further background information 
pertaining to STODDARD and did not know his whereabouts.

HARRISON described STODDARD as follows:

Name 
Alias 
Sex 
Race 
Age 
Height

ALLAN LEE STODDARD
Allan Lee
Male
Caucasian 
25 - 27 
5’10” - 5'11”

4/16/68 Los Angeles, California Los Angeles 44-1574 /

^SA FREDRICK E. BECKER and 
. r^Sk WILLIAM G. ATHERTON/mmc 4/16/68

I l.llc llh t.lfcd
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Weight
Hair 
Eyes 
Home

165 to 170 pounds
Brown
Blue
Enid, Oklahoma

HARRISON was shown artist composite drawings
received from Memphis, Tennessee and Birmingham, Alabama 
and he advised that STODDARD did not look similar to either 
of the composite drawings.

-2-
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date April Ks 196^

ALLAN ROSS, Representative, Squire's Inc., 6725 
Hol Inwood Boulevard, Hollywood, California, was Interviewed 
at which tine he advised as follows:

He had reviewed his sales records and ascertained that 
he had sold a hair piece to one MARTIN LOHME^ER or LOHMEIR, who 
resided at '"711 Cedros Avenue, Van Nuys, California, telephone

His records reflected that LOHMEIER had blue eye^, 
Social Security Nunber war and California
Operator’^ Licenee was M--F‘47F. He paid $2-/0.25 in cash for the 
hair piece. He was fitted by ROSS on February 23, lr-n", and he 
listed his occupation as a Pastry Maker, out of work at the 
tire of the fitting.

ROSS stated that he caused a credit check to be cade 
cn LCHMEIER, and ascertained that he was a poor credit risk. 
After tellinr LCHMEIER that he could not sell the hair piece 
to hir cn credit, LCHMEIER prorr.ptly paid his bill in cash.

ROSS stated that on April 1", l-n”, he telephoned 
LCHMEIER at the telephone listed above, and ascertained that 
he was currently residing at the residence riven. He 
further stated that LCHMEIER spoke with a heavy Gerran 
accent, and ROSS did net consider hir. a suspect except that 
when he cririnallv contacted ,%UIRE’s he used the last nar.e of 
RAMIREZ.

On U/r.-/v- ( Hollywood, Callforn

,MiA GEORGE E. AIKEN, JR. and 
GA THOMAE E. LAVIN GEA/dey

I hi* do. urn«nt '--n^nn* neither re. ot:.;netid>it loti* tv >r < on. lu*ion* .
>'>ur nxeney. it and a, ...ntent* an- not to t»- di*trit>i(ed ..utmde \ ■

la [os Anreles ^A-1R7U - ^y -//

Ji/1 •/>" 
bate dictated
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 

1

CHARLES J. STEIN, 5666 Franklin Avenue, 
California, was reinterviewed and advised that he 
one telephone call made by JAMES EARL RAY while t

4/26/68

Los Angeles, 
can recollect
ey were

enroute to New Orleans. STEIN advised that the call was made 
from a telephone booth located near Houston, Texas, west of 
Houston. He advised that at approximately 9’00 p.m. on 
December 16, 1967, RAY was driving and turned off the freeway 
onto an access road paralleling the freeway heading toward 
Houston. He stated RAY stopped at a phone booth by a service 
station. He does not recollect the particular gas sold at 
this station. He advised that a liquor store was next to the 
service station, but does not recollect on what side. He stated 
that at the point they turned off, the freeway was eight lanes 
across, and there was a fence between the freeway and the access 
road. He stated that he does not remember how far away from 
Houston they were at the time of the phone call. STEIN advised 
that at the time of the call he bought a cup of coffee in the 
service station and some candy or gum in the liquor store. 
STEIN advised that the above information is accurate. He 
advised that he did not intentionally withhold this information 
upon prior interviews, and only recently remembered the details 
of the phone call.

STEIN also advised that he has been contacted by 
LOUIS LOMAX, a Los Angeles newspaper man. STEIN stated that 
LOMAX told him he was the "key” to the KING case. STEIN 
stated LOMAX told him that if they solved the case, they would 
split the reward. STEIN advised that he told LOMAX he did not 
believe they could capture RAY. STEIN advised that LOMAX then 
told him that they need not capture RAY to collect the reward, 
but only obtain the information giving the solution to the 
case. STEIN also advised that four thousand dollars had been 
mentioned to him as payment for his cooperating with a newsman 
in investigating this case. STEIN refused to state whether 
this newsman was LOUIS LOMAX. He advised that LOMAX was to 
contact him at 4:00 p.m. today. STEIN stated that he has been

on 4/24/68 at Los Angeles^ California |. ,|t. -; Los Angeles 44-1574-

SA WILLIAM JOHN SLICKS/plh Date dictated
4/25/68
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truthful in all prior interviews by the FBI, and will remain 
cooperative with the FBI. He stated that he will report all 
information that comes to him, but he also fears that the FBI 
could prevent him from collecting half of the reward by 
immediate investigation of information he obtains.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

4/19/68
Date

JOHN ROBERT GUERIN, security officer of the 
building located at 3223 West Sixth Street, Los Angeles 
was interviewed at his business address, at which time 
he furnished the following information:

GUERIN stated that he moved into Apartment 6 at 
1535 Serrano Avenue, Los Angeles, on July 28, 1967. He 
moved from this apartment on October 1, 1967. He related 
the names ANITA KITSWINKEL and GINGER DAY
do not mean anything to him. He related that to the best 
of his knowledge he has never met either of the above two 
persons. He recalled that when he moved into the apartment 
there was a woman’s magazine, the exact title he docs not 
recall, but similar to McCalls, and another article, which 
he could not describe, which contained some names written 
on it. Sofar as Mr. GUERIN is aware, the above articles 
were left in the apartment by himself when he moved from 
this apartment in October 1967.

Mr. GUERIN related that he came back, to the 
apartment building at 1535 Serrano Avenue on a couple of 
occasions to visit with tenants he became acquainted with 
while a tenant. He could not recall having ever seen the 
individual who moved Into Apartment 6 after he had moved 
out.

On 4/19/68 Les Angeles, California .. Los Angeles 44

SAs BILLY DALE HUBBARD and
^ JILLIAN II. H.VJW/BDH/eb ............. 4/19/08
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date __ 5/15/68

CHARLES SALCEDO, occupant, room U25> St. Francis 
Hotel, 5533 Hollywood Boulevard, Los Angeles, California, 
was shown photographs of JAMES EARL RAY. He said that he 
saw the Individual in the photograph at the Sultan Room of 
the St. Francis Hotel on several occasaions. He said that 
he did not know the name of this individual or knew of any 
of his associates. SALCEDO said that he never talked to 
this individual, nor did he know him as being a tenant of 
room l|03, St. Francis Hotel.

0,-5/14/68 Los Angeles, California p.|p # 44-1574 ~X/-/^^

. SA DElfl.IS C. LE KASTg</dcl 5/15/68
Date dictated —1—L___

Thia document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed ot# ide your agency.
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FD-J02 (Rer. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
5/15/68

Mrs. FRANK VALDEZ, occupant, room U0$, St.
Francis Hotel, 5533 Hollywood Boulevard, Los Angeles, Cali­
fornia, was shown photographs of J A EES EARL RAY. She advised 
that the indivld ial in the photographs is familiar to her, 
however she cannot idenity the Individual or associate him 
with any set of events* She said that she cannot relate him 
to any former or present tenants of the St. Francis Hotel*

On 5/13/66 a( Los Angeles, California ^ * JA-lSV^/^/

. SA DENNIS C. LE KASTER/dcl , , 5/15/68
by--------------------------------------------------- <----------------------------------Date dictated ———_____________
This document contain* neither recommendation* nor concluaion* of the FBI. It i* the property of the FBI and i* loaned to 
your agency; it and it* content* are not to be distributed outside your agency.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176




